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La subcomissió d'infraestructures s'ajorna fins al 12 de febrer

Montilla demana a CiU que no «s'autoexclogui» del pacte nacional

. Barcelona
La primera reunió de la subcomissió d'infraestructures que s'havia de celebrar dilluns s'ha ajornat
una setmana i es farà el dimarts 12 de febrer, segons van confirmar des de l'executiu. La decisió és
de «mutu acord» entre el govern espanyol i el català, que tenen una setmana més de marge per
acordar els projectes als quals es destinaran els 905 milions del pressupost estatal encara sense
assignar dels 4.506 d'inversió en infraestructures que, en total, s'inclouen en el pressupost estatal del
2008.

A. SERRANO X. MIRÓ

Creada el 8 de gener passat, la subcomissió d'infraestructures ha de decidir els projectes
d'infraestructures als quals es destinaran els 905 milions del pressupost estatal encara sense destí. El
govern català ha fet una proposta d'inversions per valor de 1.245 milions perquè l'executiu estatal
pugui escollir. La Generalitat prioritza la rebaixa dels peatges de Martorell i l'Amposta-Ampolla de
l'AP-7 tot i que la llista que aquesta setmana va passar pel consell executiu també inclou altres
projectes de carreteres, ferrocarrils, aeroports i infraestructures d'agricultura, tecnologia, ciència,
medi ambient i telecomunicacions. Fonts del govern català van apuntar que els dos executius han
decidit «de mutu acord» ajornar la reunió una setmana, fins al 12 de febrer, cosa que dóna uns dies
de marge per decidir els projectes beneficiaris dels 905 milions. Ara és l'executiu estatal el que ha
d'actuar després que el català ja hagi presentat la llista de projectes.
Qui es va referir ahir a les infraestructures va ser el president de la Generalitat, José Montilla, per
demanar a CiU que no «s'autoexclogui» del pacte nacional sobre aquesta matèria. La federació
considera que el document de bases que els ha fet arribar l'executiu per a l'entesa és «massa genèric»
i Artur Mas ha demanat per carta a José Montilla que el reformuli. La resposta del President és «no».
Montilla està obert a «parlar i discutir» però no «a perdre el temps». El president de la Generalitat va
rebutjar, com sosté Mas, que el document, on no hi és el Quart Cinturó i es dóna per assumida la
MAT, sigui «una declaració d'intencions» i va defensar que conté «una idea clara de cap a on volem
que vagi i com volem que sigui la Catalunya del futur». El President va demanar «lleialtat» per
acordar el pacte d'infraestructures.


